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P R O T O K Ó Ł 

z obrad VIII zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański,  

 która odbyła się w dniu 15 listopada 2024 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Miasta  

 

W obradach uczestniczyło - 21 radnych 

Nieobecnych - 0 radny 

Początek obrad: 15 listopada 2024 r. o godz. 14:00 

Zakończenie obrad: 15 listopada 2024r. o godz. 16:07 

 

Porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

• przedstawienie porządku obrad, 

• przyjęcie protokołu VI zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański, 

• przyjęcie protokołu VII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego o pracy między sesjami Rady Miasta Pruszcz 
Gdański – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego. 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański za rok 
szkolny 2023/2024 – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

5. Informacja dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych przez Przewodniczącą Rady 
Miasta oraz Burmistrza Pruszcza Gdańskiego w roku 2024 – ref. Ireneusz Czernecki 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

6. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Pruszcz Gdański dotycząca złożonych 
oświadczeń majątkowych przez radnych Rady Miasta Pruszcz Gdański w roku 2024  
– ref. Małgorzata Czarnecka – Szafrańska Przewodnicząca Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

7. Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego dotycząca złożonych oświadczeń 
majątkowych w roku 2024 przez pracowników Urzędu Miasta, dyrektorów/kierowników 
samorządowych jednostek organizacyjnych oraz prezesów spółek z o.o. Gminy Miejskiej 
Pruszcz Gdański – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego. 
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8. Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego dotycząca złożonych oświadczeń 
majątkowych w roku 2024 przez członków Zarządu Metropolitalnego Związku 
Komunikacyjnego Zatoki Gdańskiej w Gdańsku – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza 
Gdańskiego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na rok 2024 
– ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 
Pruszcz Gdański na lata 2024 – 2045 – ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki wspierającej zieloną 
transformację miast w Banku Gospodarstwa Krajowego w Warszawie – ref. Maria Niderla 
Skarbnik Miasta. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Gminę Miejską Pruszcz 
Gdański – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
– ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o udzielenie wsparcia 
finansowego na budowę budynku z lokalami mieszkalnymi realizowanego przez 
Towarzystwo Budownictwa Społecznego – ABK Spółkę z o.o. – ref. Jerzy Kulka Zastępca 
Burmistrza ds. społecznych. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o udzielenie wsparcia 
finansowego na remont mieszkań przez Zakład Nieruchomości Komunalnych w Pruszczu 
Gdańskim – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy Miejskiej Pruszcz 
Gdański z organizacjami pozarządowymi na rok 2025 – ref. Jerzy Kulka Zastępca 
Burmistrza ds. społecznych. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej przez Gminę Miejską Pruszcz Gdański dla Województwa Pomorskiego na 
rok 2025, z przeznaczeniem na działalność bieżącą Pomorskiej Biblioteki Pedagogicznej  
w Gdańsku Filii w Pruszczu Gdańskim – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. 
społecznych. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy Domowej na lata 2024 – 2030 dla miasta Pruszcz Gdański” 
– ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 
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20. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności przez osoby bezdomne za pobyt w schronisku dla osób 
bezdomnych – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumień międzygminnych dotyczących 
kierowania mieszkańców: Gminy Kolbudy, Gminy Pruszcz Gdański oraz Gminy Pszczółki 
do środowiskowego domu samopomocy dla osób z zaburzeniami psychicznymi z siedzibą 
w Pruszczu Gdańskim, w roku 2025 – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach 
pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół i przedszkoli, dla których organem prowadzącym 
jest Gmina Miejska Pruszcz Gdański, a także warunków i sposobu ich przyznawania  
– ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 
i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się  
w gminnej ewidencji zabytków położonych na terenie administracyjnym Gminy Miejskiej 
Pruszcz Gdański w roku budżetowym 2025– ref. Radosław Klaczkowski Zastępca 
Burmistrza ds. komunalnych. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Pruszcz Gdański „Rejon Osiedla Przy Torze” 
– ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w nieodpłatne użytkowanie na czas nieoznaczony 
części działki nr 9/47 w obrębie 21 o powierzchni nieprzekraczającej 0,1 ha, stanowiącej 
własność Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na rzecz Polskiego Związku Działkowców  
– ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 
Miejskiej Pruszcz Gdański – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza  
ds. komunalnych. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów w trybie 
bezprzetargowym – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty  
za gospodarowanie odpadami komunalnymi – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca 
Burmistrza ds. komunalnych. 

29. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty – ref. Radosław Klaczkowski 
Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

30. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu osłonowego  
dla mieszkańców Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański w zakresie zmniejszenia odpłatności  
za gospodarowanie odpadami komunalnymi zbieranymi w sposób selektywny”  
– ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 
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31. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański” – ref. Radosław 
Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

32. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu 
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i zagospodarowania tych odpadów,  
w zamian za uiszczoną opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi,  
w szczególności częstotliwości odbierania odpadów komunalnych i sposobu świadczenia 
usług przez punkty selektywnego zbierania odpadów komunalnych – ref. Radosław 
Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

33. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę o udzielenie pomocy finansowej przez Gminę 
Miejską Pruszcz Gdański – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza  
ds. komunalnych. 

34. Wolne wnioski. 

 

Małgorzata Czarnecka - Szafrańska - Przewodnicząca Rady Miasta Pruszcz Gdański  

o godz. 14:00 otworzyła obrady słowami: „Otwieram szóstą zwyczajną sesję Rady Miasta 

Pruszcz Gdański”. 

 

Przewodnicząca Rady powitała Radnych, Burmistrzów, pozostałych zebranych gości,  

a w sposób szczególny została powitana Pani Halina Didych. Pracownik Rady Miasta 

Horodenka na stanowisku Kierownika Komitetu Wykonawczego Rady Miasta Horodenka oraz 

zastępca ds. cyfrowych. 

Burmistrz oraz Przewodnicząca Rady podziękowali Halinie Didych za wizytę. 

Stwierdzenie obecności: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Obecny 

2. Joanna Berlik Obecny 

3. Adam Bodo Obecny 

4. Aniceta Bosak Obecny 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Obecny 
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6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Obecny 

7. Adrian Czarnecki Obecny 

8. Ireneusz Czernecki Obecny 

9. Daria Czyżewska Obecny 

10. Edyta  Goczewska Obecna od 14:05 

11. Jerzy Kłys Obecny 

12. Łukasz Michalewski Obecny 

13. Urszula Niklas Obecny 

14. Robert  Nowicki Obecny 

15. Adam  Nowocień Obecny 

16. Leszek Parzymies Obecny 

17. Dominik  Skonieczny Obecny 

18. Andrzej  Ślusarczyk Obecny 

19. Roman Trembacz Obecny 

20. Szymon Zander Obecny 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Obecna do 15:08 

 

Małgorzata Czarnecka - Szafrańska - Przewodnicząca Rady Miasta na podstawie listy 

obecności stwierdziła prawomocność obrad. 

 

Ad 1. Sprawy regulaminowe  

 

Porządek obrad. 

 

1.1. Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska zapytała, czy są uwagi do porządku 

obrad VIII zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska stwierdziła, że porządek obrad VIII 

zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański został przyjęty. 
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1.2. Przyjęcie protokołu VI zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są uwagi do protokołu VI 

zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska poddała pod głosowanie treść protokołu 

VI zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Nieobecna 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 
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19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 20 

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Przyjęto VI protokół zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

 

1.3. Przyjęcie protokołu VII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są uwagi do protokołu VII 

nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska poddała pod głosowanie treść protokołu 

VII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 
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10. Edyta  Goczewska Nieobecny 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 20  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Przyjęto VII protokół nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

 

Ad 2 - Interpelacje i zapytania radnych. 
 

• Przewodnicząca Rady Miasta udzieliła głosu Radnemu Łukaszowi Michalewskiemu. 

Radny wycofał wniosek złożony 13 września 2024 o przygotowanie i wydanie tekstu 

jednolitego Statutu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański. 

• Głos zabrał Bartłomiej Chrząszcz. Radny złożył wniosek o stworzenie „przewodnika po 

uchwale antysmogowej” i opublikowanie go na stronie urzędu. Wskazał  

w szczególności potrzebę zawarcia w takiej publikacji informacji precyzyjnej dotyczącej 

kominków (okazjonalnego korzystania z kominków). 

Burmistrz Janusz Wróbel odniósł się pozytywnie do przygotowania projektu 

dokumentu, poprosił o wskazanie głównych wątków. Zwrócił się również do 
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Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska o zwołanie Komisji poświęconej temu 

tematowi. Zaproponował spotkanie wraz z pracownikami Urzędu Miasta, którzy 

bezpośrednio zajmującymi się tematem pieców oraz Komendantem Straży Miejskiej, 

aby najpierw szeroko omówić temat i na podstawie tych rozmów i dyskusji stworzyć 

dokument. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Szymon Zander potwierdził, że zajmą się 

tematem pieców i kominków. Dodał, że członkowie Komisji zgłaszają do Straży 

Miejskiej prośby o interwencje w poszczególnych domach - stwierdził, że są skuteczne. 

Zapewnił, że Komisja zostanie zwołana w najbliższym czasie. 

• Andrzej Ślusarczyk zabrał głos i złożył wniosek o zmianę organizacji ruchu (na prośbę 

mieszkańca wspólnoty na ul. Olszewskiego) na osiedlu Sady, ul. Wróblewskiego  

i Olszewskiego, oznakowanie wyjazdu nr 4 tej wspólnoty (nakaz jazdy w lewo – czyli 

wjazd do ul. Obrońców Pokoju). 

Zastępca Burmistrza Radosław Klaczkowski zapewnił, że wraz z Referatem Gospodarki 

Komunalnej oraz Strażą Miejską przyjrzy się sprawie i oceni na miejscu czy znak zgodnie 

z przepisami prawo o ruchu drogowym może zostać tam postawiony. 

Robert Nowicki – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej zabrał głos i wskazał, 

że należy ustalić, czy droga należy do wspólnoty, czy jest drogą publiczną – dzięki tym 

ustaleniom będzie można wskazać organ, który ma zająć się tym tematem. 

Radosław Klaczkowski wskazał, że spotkanie w terenie i dokładna ocena miejsca, oraz 

konsultacja z Radnym Andrzejem Ślusarczykiem i zbadanie odległości drogi od 

budynków jest potrzebna. 

 

Ad 3 - Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego o pracy między sesjami Rady Miasta 

Pruszcz Gdański – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego. 

Treść informacji była w posiadaniu każdego radnego. 

Burmistrz Janusz Wróbel poinformował Radnych, iż szczegółowa informacja na temat pracy 

między sesjami znajduje się w materiałach sesyjnych. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos 

odnoszący się do punktu 3 porządku obrad. 

Nie odnotowano. 
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Ad 4 – Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański  

za rok szkolny 2023/2024 – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

Treść sprawozdania była w posiadaniu każdego radnego. 

Zastępca Burmistrza Jerzy Kulka: Szanowni Państwo, w terminie ustawowym przekazano 

materiały, omówiono je na Komisji Oświaty Kultury i Sportu. Jeżeli Państwo macie jeszcze 

jakieś pytania, to chętnie odpowiem.  

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu  

4 porządku obrad. 

• Łukasz Michalewski zadał pytanie, czy były wykonywane analizy dotyczące powodu 

niskiego wyniku % egzaminu ósmoklasisty w Szkole Podstawowej nr 2?  

Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 Marzena Kotecka zabrała głos. Ten rok był inny niż 

pozostałe. Patrząc na egzaminy z poprzednich lat to rok do roku mieliśmy coraz wyższe 

wyniki. W roku szkolnym 2023/2024 do egzaminu przystąpił tzw. rocznik zdublowany, 

czyli taki w którym do nauki rok wcześniej przystąpiły dzieci z wysokim potencjałem. 

Do egzaminu przystąpiło 56 osób, w tym: 11 uczniów obcokrajowców, 4 dzieci  

z orzeczeniami, 5 z opiniami trudności w nauce, 2 dzieci z trudnościami adaptacyjnymi, 

co w sumie daje ok. 38% dzieci sprawiających trudności, a nie kwalifikowały się do 

przydzielenia nauczyciela wspomagającego. Troje dzieci – obcokrajowców osiągnęły 

bardzo wysokie wyniki, a nie zostały uwzględnione w analizie. Podobna sytuacja jest 

 w przypadku dzieci z orzeczeniami ich również nie uwzględnia się w analizach mimo, 

że jedno dziecko otrzymało wysoki wynik. Od początku widzieliśmy problem nie tylko 

w klasach ósmych, spotykaliśmy się z rodzicami, zapraszaliśmy również Radę Rodziców 

na posiedzenie Rady Nauczycielskiej, wychodząc naprzeciw problemowi została 

zaoferowana pomoc w postaci zajęć wyrównawczych, terapię pedagogiczną jednak 

rodzice wypisywali dzieci z tych zajęć na prośbę dzieci. Organizujemy wiele zajęć  

i konkursów, staramy się nasze dzieci odpowiednio przygotować. Biorąc pod uwagę 

specyfikę obecnego roku szkolnego mamy nadzieję, że będzie lepiej. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska dodała: są takie fakty, które 

mówią o tym, że nie zawsze efekt egzaminu decyduje o tym, kto jak sobie radzi potem 

w życiu. W historii znamy wielu takich uczniów, którzy nie mieli wybitnych osiągnięć  

w szkole, ale potem byli doskonali np. Einstein. Także jest nadzieja dla naszych dzieci. 
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Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska ponownie zapytała, czy są uwagi do 

punktu 4 porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad 5. – Informacja dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych przez Przewodniczącą 

Rady Miasta oraz Burmistrza Pruszcza Gdańskiego w roku 2024 – ref. Ireneusz Czernecki 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Ireneusz Czernecki zabrał głos. Szanowni Państwo, 

chciałbym przekazać informację, że zgodnie z art. 44h ustawy o samorządzie gminnym 

Przewodnicząca Rady Miasta Małgorzata Czarnecka – Szafrańska oraz Burmistrz Pruszcza 

Gdańskiego Janusz Wróbel złożyli Wojewodzie Pomorskiemu oświadczenia majątkowe  

w ustawowym terminie. W oświadczeniach majątkowych nie stwierdzono uchybień.  

W związku z powyższym Wojewoda Pomorski działając na podstawie art. 24i. ustawy  

o samorządzie gminnym przekazał kserokopię ww. oświadczeń majątkowych w celu publikacji 

ich w Biuletynie Informacji Publicznej naszego Urzędu. 

 

Ad 6 – Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Pruszcz Gdański dotycząca złożonych 

oświadczeń majątkowych przez radnych Rady Miasta Pruszcz Gdański w roku 2024 

– ref. Małgorzata Czarnecka – Szafrańska Przewodnicząca Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

Treść Informacji była w posiadaniu każdego radnego. Przewodnicząca Rady Miasta omówiła 

jej treść. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska poinformowała, że oświadczenia 

majątkowe Radnych IX kadencji zostały złożone w ustawowym terminie przez 20 radnych, 

informuję, że poprzez dokonanie analizy porównawczej w jednym przypadku wykryto 

nieścisłości, uchybienia zostały naprawione poprzez złożenie korekty. Wobec powyższego brak 

było konieczności do występowania we właściwym trybie do Centralnego Biura 

Antykorupcyjnego w Gdańsku. Po dokonaniu analizy ww. oświadczeń zostały one o przesłane 

do Urzędu Skarbowego. Jednocześnie, zgodnie z obowiązującymi przepisami, po sporządzeniu 
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kserokopii oświadczeń majątkowych radnych, przekazałam je Burmistrzowi Pruszcza 

Gdańskiego w celu opublikowania ich w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad 7 – Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego dotycząca złożonych oświadczeń 

majątkowych w roku 2024 przez pracowników Urzędu Miasta, dyrektorów/kierowników 

samorządowych jednostek organizacyjnych oraz prezesów spółek z o.o. Gminy Miejskiej 

Pruszcz Gdański – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego. 

Treść Informacji była w posiadaniu każdego radnego. Burmistrz Pruszcza Gdańskiego omówił 

jej treść.  

Burmistrz Janusz Wróbel poinformował, że oświadczenia majątkowe zostały złożone przez 

wszystkie zobowiązane do tego osoby, nie stwierdzono uchybień. Dokonano czynności na 

podstawie art. 24h ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Jawne 

informacje zawarte w złożonych oświadczeniach majątkowych zostały opublikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad 8 - Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego dotycząca złożonych oświadczeń 

majątkowych w roku 2024 przez członków Zarządu Metropolitalnego Związku 

Komunikacyjnego Zatoki Gdańskiej w Gdańsku – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza 

Gdańskiego. 

Treść Informacji była w posiadaniu każdego radnego. Burmistrz Pruszcza Gdańskiego omówił 

jej treść. 

Burmistrz Janusz Wróbel poinformował, że oświadczenia majątkowe zostały złożone przez 

wszystkie zobowiązane do tego osoby, dwie osoby zrobiły to po terminie, nie stwierdzono 

uchybień. Dokonano czynności na podstawie art. 24h ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym. Jawne informacje zawarte w złożonych oświadczeniach 

majątkowych zostały opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Ad 9 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański 

na rok 2024 – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego. 
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Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i treścią autopoprawki był w posiadaniu każdego 

radnego. Burmistrz Pruszcza Gdańskiego przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego 

podjęcia uchwały. 

Szanowni państwo, proszę o podjęcie tej uchwały wraz ze zgłoszoną autopoprawką. 

Proponowane zmiany do budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na rok 2024 obejmują: 

 zwiększenie dochodów o kwotę 362.208 zł, w tym zwiększenie dochodów bieżących  

o kwotę 47.000 zł, dochodów majątkowych o kwotę 315.208 zł,  

 zwiększenie wydatków o kwotę 503.864 zł, w tym zwiększenie wydatków bieżących  

o kwotę 963.364 zł, zmniejszenie wydatków majątkowych o kwotę 459.500 zł, 

 zwiększenie przychodów budżetu z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych o kwotę 141.656 zł.  

Po wprowadzeniu zmian planowane dochody stanowią kwotę 289.212.033,56 zł (dochody 

bieżące – 254.229.301,72 zł, dochody majątkowe – 34.982.731,84 zł), wydatki – 

320.389.600,72 zł (wydatki bieżące – 250.790.257,72 zł, wydatki majątkowe – 69.599.343 zł), 

przychody – 32.183.223,16 zł (wolne środki z rozliczenia pożyczek z lat ubiegłych 

 – 4.100.000 zł, kredyty – 8.000.000 zł, nadwyżka z lat ubiegłych – 20.083.223,16 zł), rozchody 

– 1.005.656 zł (spłaty pożyczek). 

• Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska udzieliła głosu Radnemu 

Andrzejowi Ślusarczyk, który poinformował, że Komisja Budżetowa pozytywnie 

zaopiniowała projekt zmiany budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na rok 2024. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 9 

porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 
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4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 21 

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

Ad 10 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Pruszcz Gdański na lata 2024 – 2045 – ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i treścią autopoprawki był w posiadaniu każdego 

radnego. Skarbnik Miasta Maria Niderla zgodnie z objaśnieniami przyjętych wartości  
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i wykazem wieloletnich przedsięwzięć przedstawiła streszczenie uzasadnienia dotyczącego 

podjęcia uchwały. 

Szanowni Państwo, zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański 

na lata 2024 – 2037, przyjętej uchwałą Nr LXIII/615/2023 Rady Miasta Pruszcz Gdański z dnia 

14 grudnia 2023 r., związane są przede wszystkim ze zmianami w przedsięwzięciach oraz 

zmianami budżetu na rok 2024 i lata przyszłe, które skutkują zmianą wyniku. 

Ponadto proponuje się wydłużenie okresu, na który określa się wieloletnią prognozę 

finansową do roku 2045, który odpowiada okresowi spłaty proponowanej do zaciągnięcia 

pożyczki na pokrycie deficytu budżetu roku 2025. 

W związku z powyższym proponuje się korekty: 

1) W wieloletniej prognozie finansowej Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na lata 2024 - 2045 

i załączonych do niej objaśnieniach przyjętych wartości,  które uwzględniają m. in.: 

a) zmianę budżetu w roku 2024 w związku ze:  

 zwiększeniem dochodów w porównaniu do ostatnio zmienianej WPF o kwotę  

2.595.693 zł, w tym zwiększeniem dochodów bieżących o kwotę 2.280.485 zł, 

zwiększeniem dochodów majątkowych o kwotę 315.208 zł, 

 zwiększeniem wydatków w porównaniu do ostatnio zmienianej WPF o kwotę  

2.737.349 zł, w tym zwiększeniem wydatków bieżących o kwotę 3.196.849 zł, 

zmniejszeniem wydatków majątkowych o kwotę 459.500 zł, 

 zwiększeniem przychodów z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych o kwotę 141.656 zł; 

b) aktualizację dochodów i wydatków budżetu w latach 2025 – 2045, zgodnie z danymi 

określonymi w tabeli głównej i objaśnieniach przyjętych wartości; 

c) zmianę prognozy długu, w związku z wycofaniem kredytu w kwocie 8.222.051 zł  

i uwzględnieniem w tej samej kwocie pożyczki wspierającej zieloną transformację miast  

z BGK, planowanej do spłaty do roku 2045, na którą składa się nieoprocentowana 

wartość 5.267.580 zł (równowartość poniesionych wydatków na projekt „Tworzenie  
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w Pruszczu Gdańskim parków, terenów zielonych oraz terenów rekreacyjnych”) oraz 

wartość 2.954.471 zł o oprocentowaniu 1% (równowartość poniesionych wydatków na 

projekt „Montaż paneli fotowoltaicznych w budynkach użyteczności publicznej oraz 

wymiana oświetlenia na energooszczędne typu LED w Pruszczu Gdańskim”), przy czym 

podpisanie umowy pożyczki planuje się na rok 2024, natomiast wpływ w roku 2025; 

d) zmiany kwot wydatków na przedsięwzięcia: 

− w roku 2024 zmniejszenie o kwotę 455.500 zł (finansowanie z wydatków 

majątkowych), 

− w roku 2025 zmniejszenie o kwotę 757.650 zł (zwiększenie finansowania  

z wydatków bieżących – 116.850 zł, zmniejszenie finansowania z wydatków 

majątkowych – 874.500 zł), 

− w roku 2026 zwiększenie o kwotę 2.900.000 zł (finansowanie z wydatków 

majątkowych), 

− w roku 2027 zmniejszenie o kwotę 1.150.000 zł (finansowanie z wydatków 

majątkowych). 

2) Limitów wydatków i zobowiązań w wykazie przedsięwzięć wieloletnich, w grupie 

wydatków na programy, projekty lub zadania pozostałe, na przedsięwzięcia: 

 opracowanie studium wykonalności i niezbędnej dokumentacji na działania związane  

z ochroną przeciwpowodziową (nowe zadanie) – zaplanowanie limitu wydatków 

bieżących w roku 2025 w kwocie 116.850 zł oraz zaplanowanie limitu zobowiązań  

w tej samej kwocie, 

 adaptacja na cel publiczny budynku przy ul. Grunwaldzkiej 71 wraz z otoczeniem  

– zmniejszenie limitu wydatków majątkowych w roku 2025 o kwotę 200.000 zł, 

zmniejszenie limitu wydatków majątkowych w roku 2026 o kwotę 150.000 zł, 

zwiększenie limitu wydatków majątkowych w roku 2026 o kwotę 500.000 zł, 

zwiększenie limitu zobowiązań o kwotę 150.000 zł oraz wydłużenie okresu realizacji 

przedsięwzięcia do roku 2027, 
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 przebudowa budynku Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej przy ul. Wojska 

Polskiego 34 wraz z zagospodarowaniem otoczenia – zmniejszenie limitu wydatków 

majątkowych w roku 2025 o kwotę 2.000.000 zł, zwiększenie limitu wydatków 

majątkowych w roku 2026 o kwotę 1.500.000 zł, zmniejszenie limitu zobowiązań  

o kwotę 500.000 zł oraz wydłużenie okresu realizacji przedsięwzięcia do roku 2026, 

zmiana sposobu użytkowania części budynku ZSO nr 1 – wycofano limit wydatków 

majątkowych w roku 2025 w kwocie 150.000 zł oraz limit zobowiązań w tej samej 

kwocie, z uwagi na zamiar realizacji zadania jako jednorocznego w roku 2025, 

 budowa szkoły w rejonie ulic Strzeleckiego i Czekanowskiego - projekt i prace 

przygotowawcze – zwiększenie limitu wydatków majątkowych w roku 2025 o kwotę 

200.000 zł, zwiększenie limitu wydatków majątkowych w roku 2026 o kwotę 

1.000.000 zł, zwiększenie limitu zobowiązań o kwotę 1.200.000 zł oraz wydłużenie 

okresu realizacji przedsięwzięcia do roku 2026, 

 Ścieżka pieszo – rowerowa ul. Nowowiejskiego - projekt – zmniejszenie limitu 

wydatków majątkowych w roku 2024 o kwotę 125.000 zł, zwiększenie limitu 

wydatków majątkowych w roku 2025 o kwotę 125.000 zł, zwiększenie limitu 

wydatków majątkowych w roku 2026 o kwotę 250.000 zł, zwiększenie limitu 

zobowiązań o kwotę 250.000 zł oraz wydłużenie okresu realizacji przedsięwzięcia do 

roku 2026, 

 ciąg pieszo – rowerowy wzdłuż Strugi Gęś od ul. Sikorskiego do ul. Stolarskiej - projekt  

– zmniejszenie limitu wydatków majątkowych w roku 2024 o kwotę 175.000 zł, 

zwiększenie limitu wydatków majątkowych w roku 2025 o kwotę 175.000 zł oraz 

wydłużenie okresu realizacji przedsięwzięcia do roku 2025, 

 stolarska - projekt – zmniejszenie limitu wydatków majątkowych w roku 2024 o kwotę 

170.000 zł, zwiększenie limitu wydatków majątkowych w roku 2025 o kwotę  

170.000 zł oraz wydłużenie okresu realizacji przedsięwzięcia do roku 2025, 

 dokumentacja projektowa przebudowy ul. Żwirki i Wigury – zmniejszenie limitu 

wydatków majątkowych w roku 2024 o kwotę 70.000 zł, zwiększenie limitu wydatków 
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majątkowych w roku 2025 o kwotę 110.000 zł, zwiększenie limitu zobowiązań o kwotę 

40.000 zł oraz wydłużenie okresu realizacji przedsięwzięcia do roku 2025, 

 przebudowa budynku ZSO nr 1 przy ul. Obrońców Westerplatte 30 i montaż 

podnośnika – zmniejszenie limitu wydatków majątkowych w roku 2024 o kwotę 

235.000 zł oraz zmniejszenie limitu zobowiązań o kwotę 212.665,57 zł,  

 budowa ciągu pieszo-rowerowego ul. Sportowa - projekt – zmniejszenie limitu 

wydatków majątkowych w roku 2024 o kwotę 51.000 zł, zwiększenie limitu wydatków 

majątkowych w roku 2025 o kwotę 51.000 zł oraz wydłużenie okresu realizacji 

przedsięwzięcia do roku 2025, 

 przebudowa linii energetycznej na dz. 47/4 obr. 14 przy ul. Zastawnej – zmniejszenie 

limitu wydatków majątkowych w roku 2024 o kwotę 130.000 zł, zwiększenie limitu 

wydatków majątkowych w roku 2025 o kwotę 130.000 zł oraz wydłużenie okresu 

realizacji przedsięwzięcia do roku 2025, 

 ul. Wojska Polskiego - projekt – zmniejszenie limitu wydatków majątkowych w roku 

2024  

o kwotę 105.000 zł, zwiększenie limitu wydatków majątkowych w roku 2025 o kwotę 

105.000 zł oraz wydłużenie okresu realizacji przedsięwzięcia do roku 2025, 

 ul. Dąbrowskiego - projekt – zmniejszenie limitu wydatków majątkowych w roku 2024  

o kwotę 94.500 zł, zwiększenie limitu wydatków majątkowych w roku 2025 o kwotę 

94.500 zł oraz wydłużenie okresu realizacji przedsięwzięcia do roku 2025, 

 rozbudowa budynku MOPS – zwiększenie limitu wydatków majątkowych w roku 2024  

o kwotę 700.000 zł, zwiększenie limitu wydatków majątkowych w roku 2025 o kwotę 

400.000 zł oraz zwiększenie limitu zobowiązań o kwotę 1.100.000 zł, 

 wzmocnienie odporności miasta na zmiany klimatu oraz mitygacja ryzyk związanych  

z klęskami żywiołowymi poprzez modernizację Parku Miejskiego oraz budowę 

zbiornika retencyjnego i kanalizacji deszczowej w rejonie ulic Tczewskiej i Towarowej 

w Pruszczu Gdańskim – zmniejszenie limitu wydatków majątkowych w roku 2027  

o kwotę 1.650.000 zł oraz limitu zobowiązań o tę samą kwotę, w związku urealnieniem 
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wkładu własnego na finansowanie projektu planowanego do realizacji przy udziale 

dofinansowania ze środków UE (działanie FENX.02.04), 

 projekt układu drogowego w rejonie ul. Przy Torze wraz z połączeniem z ul. 

Komunalną – zmniejszenie limitu wydatków majątkowych w roku 2025 o kwotę 

400.000 zł, zwiększenie limitu wydatków majątkowych w roku 2026 o kwotę 300.000 

zł, zmniejszenie limitu zobowiązań o kwotę 100.000 zł oraz wydłużenie okresu 

realizacji przedsięwzięcia do roku 2026, 

 budynki komunalne i socjalne - projekty i prace przygotowawcze – zmniejszenie limitu 

wydatków majątkowych w roku 2025 o kwotę 100.000 zł oraz limitu zobowiązań o tę 

samą kwotę, po zapewnieniu finansowania przedsięwzięcia, 

 ul. Przemysłowa - projekt – wycofanie limitu wydatków majątkowych w roku 2025  

w kwocie 80.000 zł oraz limitu zobowiązań w tej samej kwocie, z uwagi na zamiar 

realizacji zadania jako jednorocznego w roku 2025, 

 przebudowa budynku SP nr 4 – projekt – wycofanie limitu wydatków majątkowych  

w roku 2025 w kwocie 100.000 zł oraz limitu zobowiązań w tej samej kwocie, z uwagi  

na rezygnację z realizacji zadania po analizie aktualnych potrzeb, 

 przebudowa budynku SP nr 2 – wycofanie limitu wydatków majątkowych w roku 2025  

w kwocie 100.000 zł oraz limitu zobowiązań w tej samej kwocie, z uwagi na rezygnację  

z realizacji zadania po analizie aktualnych potrzeb, 

 ul. Kuleja, Górskiego (nowe zadanie, dotychczas jednoroczne) – zaplanowanie limitu 

wydatków majątkowych w roku 2025 w kwocie 70.000 zł oraz limitu zobowiązań  

w tej samej kwocie, 

 klimatyzacja w budynku Przedszkola nr 3 przy ul. Niepodległości 10 (nowe zadanie) – 

zaplanowanie limitu wydatków majątkowych w roku 2025 w kwocie 320.000 zł  

oraz zaplanowanie limitu zobowiązań w tej samej kwocie, 

 estetyzacja pierzei w otoczeniu Kanału Raduni wzdłuż ul. Grunwaldzkiej – prace 

przygotowawcze (nowe zadanie) – zaplanowanie limitu wydatków majątkowych  
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w roku 2025 w kwocie 40.000 zł oraz zaplanowanie limitu zobowiązań w tej samej 

kwocie. 

Załączniki do projektu uchwały Rady Miasta w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na lata 2024 – 2045 stanowią jednolite teksty  

po zmianie wieloletniej prognozy finansowej i dołączonych do niej objaśnień przyjętych 

wartości oraz wykazu przedsięwzięć. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska udzieliła głosu Radnemu Andrzejowi 

Ślusarczyk, który poinformował, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekty 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na lata 2024 - 

2045. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 10 

porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 
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11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 21 

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 11 - Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki wspierającej 

zieloną transformację miast w Banku Gospodarstwa Krajowego w Warszawie – ref. Maria 

Niderla Skarbnik Miasta.  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. Skarbnik Miasta 

Maria Niderla przedstawiła najważniejsze informacje dotyczące podjęcia uchwały. 

Skarbnik Miasta Maria Niderla poinformowała, że wieloletnia prognoza finansowa Gminy 

Miejskiej Pruszcz Gdański na lata 2024-2045 przewiduje zaciągnięcie długoterminowej 

pożyczki wspierającej zieloną transformację miast na finansowanie planowanego deficytu 

budżetu w roku 2025. Jest to kwota 8.222.051 zł i jest zabezpieczona wekslem in blanco  
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z okresem spłaty do 2045 r. Określona w uchwale kwota pożyczki obejmuje nieoprocentowaną 

wartość 5.267.580 zł oraz wartość 2.954.471 zł w oprocentowaniu 1%. 

• Andrzej Ślusarczyk Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że Komisja na 

swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy punkt obrad. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 11 

porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 
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17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 21 

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 12 - Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Gminę Miejską 

Pruszcz Gdański – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych 

Projekt uchwały był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca Burmistrza ds. komunalnych 

przedstawił najważniejsze informacje dotyczące podjęcia uchwały. 

Szanowni Państwo, Samorząd Województwa Pomorskiego zgłosił się z wnioskiem  

o współfinansowanie rozbudowy odcinka ul. Chopina wraz z budową nowego wiaduktu nad 

torami i rzeką. Droga wojewódzka nr 226, a w szczególności obiekt mostowy, to bardzo ważny 

dla Pruszcza Gdańskiego układ drogowy, zaś jego obecny zły stan wskazuje, że przebudowa 

jest pilna konieczna. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 12 

porządku obrad. 

• Radny Bartłomiej Chrząszcz zabrał głos: zapytał skąd wzięła się suma 30.000.000 zł, czy 

kwota była negocjowana? 

Burmistrz Janusz Wróbel: Urząd Marszałkowski Województwa Pomorskiego za 

pośrednictwem Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich zwrócił się z prośbą  

o dofinansowanie w kwocie przekraczającej 30.000.000 zł. Po dyskusjach udało się obniżyć 

tę kwotę do 30.000.000 zł. Całość inwestycji to Ponad 80.000.000 zł, ta kwota może być 
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większa i niezależnie od tego o ile zwiększy się wartość inwestycji, udział Gminy Miejskiej 

Pruszcz Gdański nie ulegnie zmianie. Do tej pory we wszystkich inwestycjach w których 

brał udział Zarząd Dróg Wojewódzkich zwyczajowo przyjętym poziomem 

współfinansowania przez Gminę Miejską Pruszcz Gdański było 50%. Jest to standard, który 

Zarząd Dróg Wojewódzkich wielu samorządom narzuca. Podobnie jest w przypadku dróg 

powiatowych również „nasz” udział finansowy wynosi 50%. W przypadku tej konkretnej 

inwestycji udział miasta będzie na dużo niższym poziomie niż do tej pory przyjęty. 

Radny Bartłomiej Chrząszcz zapytał, czy faktycznie stan mostu jest, aż tak zły żeby 

rozpoczynać inwestycję? 

Burmistrz Janusz Wróbel: Na spotkaniu z Zarządem Dróg Wojewódzkich poinformowano 

mnie, że powodem dla którego inwestycja została zaproponowana jest właśnie stale 

pogarszający się stan wiaduktu. Wcześniej nie otrzymaliśmy żadnej informacji o 

tragicznym stanie schodów na ul. Westerplatte, a pewnego dnia zostały po prostu 

zamknięte. 

Nigdy nie będzie dobrego momentu na tą inwestycję, moim celem jest to, aby rozbiórka 

mostu oraz budowa nowego, trwała jak najkrócej i rozpoczęła się nie wcześniej niż 

zakończenie przebudowy na obwodnicy trójmiasta. 

Bartłomiej Chrząszcz: Czy ZDW dokonała analizy ruchu drogowego? Otrzymuję również 

pytania od mieszkańców, którzy obawiają się o dojazd karetki na osiedle wschód. 

Zastępca Burmistrza Radosław Klaczkowski: Podstawowym elementem będzie 

zaproponowana zmiana organizacji ruchu, którą otrzymamy od ZDW, zapoznamy się  

i będziemy wnosić uwagi, uwzględniając wszystkie służby. Nie ma wybranego wykonawcy 

tej inwestycji, ponieważ to nastąpi w przyszłym roku. To wykonawca jest zobowiązany 

przedstawić nam propozycję zmiany organizacji ruchu, Gmina Miejska Pruszcz Gdański, 

Policja, Powiat Gdański będzie zatwierdzać te zmiany. Jeśli chodzi o badania nie zostały 

przeprowadzone, ale jeżeli zamknięty zostanie wiadukt A, przypuszczam, że ruch 

przekierowany zostanie na wiadukt B. 

Małgorzata Czarnecka – Szafrańska dodała: Pogotowie Ratunkowe i Straż Pożarna 

usytuowane są niedaleko WiKu i wiaduktu B, sądzę, że to będzie najszybsza trasa 

komunikacyjna na osiedle wschód dla tych dwóch służb. 

Radny Adam Bodo zabrał głos. Udzielając głosu poparcia tej inwestycji, poprzez jej 

dofinansowanie, mamy realny wpływ na nią. 
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• Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska udzieliła głosu Andrzejowi Ślusarczyk 

Przewodniczącemu Komisji Budżetowej, który poinformował, że Komisja na swoim 

posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt ww. uchwały. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska ponownie zapytała, czy są pytania do 

punktu 12 porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca  

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 
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16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 21 

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 13 - Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

– ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego. 

Projekt uchwały był w posiadaniu każdego radnego. Burmistrz Janusz Wróbel przedstawił 

najważniejsze informacje dotyczące podjęcia uchwały. 

Szanowni Państwo, proponowane zmiany wynoszą około 3%, nie są to stawki maksymalne. 

Jest jedna bardzo korzystna zmiana wynikająca ze zmian ustawowych, mianowicie ponad 

200.000 zł zostanie w kieszeniach mieszkańców, którzy mają garaże we wspólnotach 

mieszkaniowych. Miejsca postojowe w halach garażowych zostaną opodatkowane jak budynki 

mieszkalne, czyli kilkakrotnie mniej niż do tej pory i w latach poprzednich. 

• Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska poprosiła Roberta Nowickiego  

o zabranie głosu. Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej złożył wniosek  

o zmianę treści uchwały: W związku z wynikiem obrad Komisji zwracam się z wnioskiem  

o zmianę zapisów uchwały. Robert Nowicki przedstawił uzasadnienie wniosku dotyczącej 

zmiany stawki podatku określonego w § 1 ust. 1 pkt 5 z 6,91 zł/m2 na 6,94 zł/m2  

od powierzchni użytkowej uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości. 
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Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska poinformowała Radnych o tym, że 

najpierw odbędzie się głosowanie dotyczące wniosku Komisji Gospodarki Komunalnej 

odnośnie zmiany stawki podatku określonego w § 1 ust. 1 pkt 5 z 6,91zł/m2 na 6,94 zł/m2 od 

powierzchni użytkowej uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała wniosek i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 
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21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

  

    -       za - 21 

-       przeciw - 0 

-       wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie przyjęła zmianę dotyczącą § 1 ust. 

1 pkt 5 uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 13 

porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 
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12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 21 

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 14 - Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. Burmistrz Janusz 

Wróbel przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

Szanowni Państwo, proponuję pozostawienie stawek podatku od środków transportowych na 

obecnym poziomie. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 14 

porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 
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• Przewodnicząca Rady Miasta udzieliła głosu Andrzejowi Ślusarczyk Przewodniczącemu 

Komisji Budżetowej, który poinformował, że Komisja na swoim posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy punkt obrad. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 
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21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 21 

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 15 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o udzielenie 

wsparcia finansowego na budowę budynku z lokalami mieszkalnymi realizowanego przez 

Towarzystwo Budownictwa Społecznego – ABK Spółkę z o.o. – ref. Jerzy Kulka Zastępca 

Burmistrza ds. społecznych. 

Projekt uchwały był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca Burmistrza ds. społecznych 

przedstawił uzasadnienie dotyczące podjęcia uchwały. 

Szanowni państwo, podjęcie niniejszej uchwały pozwoli Burmistrzowi złożyć wniosek do Banku 

Gospodarstwa Krajowego o przyznanie środków finansowych. Jeżeli zostanie on rozpatrzony 

pozytywnie i środki zostaną przyznane to będziemy mogli wybudować kolejny budynek  

w okolicy ul. Aliny. To trzeci budynek i moglibyśmy zrealizować całe zaplanowane zadanie 

związane z budownictwem w tym miejscu. Jeżeli są jakieś pytania, chętnie na nie odpowiem. 

• Andrzej Ślusarczyk Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że Komisja  

na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy punkt obrad. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punkt 15 

porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 



 
 

32 
 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za – 21 

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 
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Ad 16 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o udzielenie 

wsparcia finansowego na remont mieszkań przez Zakład Nieruchomości Komunalnych  

w Pruszczu Gdańskim – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

Projekt uchwały był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca Burmistrza ds. społecznych 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

Szanowni państwo, mamy wiele mieszkań, które są w bardzo złym stanie i wymagają 

kompletnego remontu. Podjęcie niniejszej uchwały pozwoli Burmistrzowi złożyć wniosek  

do Banku Gospodarstwa Krajowego o przyznanie środków finansowych. Jeżeli zostanie  

on rozpatrzony pozytywnie i środki zostaną przyznane to będziemy mogli wyremontować 

lokale mieszkaniowe. W latach wcześniejszych udawało nam się otrzymać takie środki i tym 

samym wyremontować i odzyskać mieszkania do ponownego zagospodarowania. W związku  

z powyższym wnoszę o podjęcie niniejszej uchwały. 

• Andrzej Ślusarczyk Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że w związku 

możliwością ubiegania się o bezzwrotne środki na utworzenie dodatkowych lokali 

komunalnych na wynajem z Funduszu Dopłat, Komisja na swoim posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała treść uchwały.  

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 16 

porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 
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7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 21  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 17 - Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy Miejskiej 

Pruszcz Gdański z organizacjami pozarządowymi na rok 2025 – ref. Jerzy Kulka Zastępca 

Burmistrza ds. społecznych. 

Projekt uchwały był w posiadaniu każdego radnego.  
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Zastępca Burmistrza Jerzy Kulka: poinformował, że jak co roku wobec ustawowego 

zobowiązania do uchwalenia Programu Współpracy Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański  

z organizacjami pozarządowymi przedkładamy projekt uchwały w ustawowym terminie. Jeżeli 

będą jakieś pytania chętnie odpowiem. 

• Paweł Badziąg Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Sportu poinformował, że Komisja 

na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 17 

porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 
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15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 21  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 18 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej przez Gminę Miejską Pruszcz Gdański dla Województwa 

Pomorskiego na rok 2025, z przeznaczeniem na działalność bieżącą Pomorskiej Biblioteki 

Pedagogicznej w Gdańsku Filii w Pruszczu Gdańskim – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza 

ds. społecznych. 

Projekt uchwały był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca Burmistrza Jerzy Kulka 

przedstawił uzasadnienie dotyczące podjęcia uchwały.  

Samorząd Województwa Pomorskiego zwrócił się z wnioskiem o udzielenie, przez Gminę 

Miejską Pruszcz Gdański, pomocy finansowej w formie dotacji celowej na rok 2025,  

w wysokości 17.000 zł, z przeznaczeniem na dofinansowanie czynszu z tytułu najmu lokalu,  

w którym ma siedzibę Filia Pomorskiej Biblioteki Pedagogicznej w Gdańsku. Biorąc pod uwagę 

fakt, że ww. Biblioteka kieruje swoje działania w szczególności do nauczycieli oferując wsparcie 

merytoryczne i metodyczne udzielenie pomocy finansowej jest w pełni uzasadnione. 

• Paweł Badziąg Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Sportu poinformował, że Komisja 

na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 18 

porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 
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20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 21 

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 19 - Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej oraz Ochrony Ofiar Przemocy Domowej na lata 2024 – 2030 dla miasta Pruszcz 

Gdański” – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

Projekt uchwały był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca Burmistrza Jerzy Kulka 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

W związku z nowelizacją ustawy z 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu przemocy domowej 

zaistniała konieczność dostosowania Programu do nowych przepisów prawa oraz 

nazewnictwa. 

• Roman Trembacz Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Spraw Socjalnych 

poinformował, że Komisja na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 19 

porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 
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3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 21 

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański podjęła uchwałę. 
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Ad 20 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności przez osoby bezdomne za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych 

– ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca 

Burmistrza Jerzy Kulka przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

Szanowni Państwo, zaszła konieczność podjęcia uchwały wynikająca z potrzeby wprowadzenia 

zmian w zakresie odpłatności za pobyt w schronisku ze względu na wzrost kosztów dobowego 

pobytu wraz z wyżywieniem osoby bezdomnej w schronisku. Zmiany były szczegółowo 

omawiane na Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych. Jeżeli jeszcze są jakieś pytania chętnie 

odpowiem. 

• Roman Trembacz Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Spraw Socjalnych 

poinformował, że Komisja na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 20 

porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 
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9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 21  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 21 - Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumień międzygminnych dotyczących 

kierowania mieszkańców: Gminy Kolbudy, Gminy Pruszcz Gdański oraz Gminy Pszczółki  

do środowiskowego domu samopomocy dla osób z zaburzeniami psychicznymi  

z siedzibą w Pruszczu Gdańskim, w roku 2025 – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza 

ds. społecznych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca 

Burmistrza Jerzy Kulka przedstawił  uzasadnienie dotyczące podjęcia uchwały. 
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Szanowni Państwo, w imię dobrej współpracy z gminami ościennymi wspólnie realizujemy 

program samopomocy. Gminy: Kolbudy, Pruszcz Gdański i Pszczółki zwróciły się do Gminy 

Miejskiej Pruszcz Gdański o prowadzenie i rozwój infrastruktury Środowiskowego Domu 

Samopomocy. Potrzeby mieszkańców miasta Pruszcz Gdański są zabezpieczone w 100%. 

Miejsca, które są wolne posłużą do tego żeby pomóc mieszkańcom Gminy Pruszcz Gdański, 

Kolbudy i Pszczółki. 

• Roman Trembacz Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Spraw Socjalnych 

poinformował, że Komisja na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 21 

porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 
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12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 21  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 22 - Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach 

pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół i przedszkoli, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Miejska Pruszcz Gdański, a także warunków i sposobu ich przyznawania 

 – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca 

Burmistrza Jerzy Kulka przedstawił uzasadnienie dotyczące podjęcia uchwały. 

Gmina Miejska Pruszcz Gdański jako organ prowadzący jest zobowiązana do przeznaczenia 

corocznie w budżecie odpowiednich środków finansowych na pomoc zdrowotną dla 

nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej, niezależnie od przysługującego im prawa do 

świadczeń z ubezpieczenia zdrowotnego. Środki w budżecie na przyszły rok  są zabezpieczone. 

W razie pytań chętnie odpowiem. 
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• Paweł Badziąg Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Sportu poinformował, że Komisja 

na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 22 

obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 
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19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Nieobecna 

 

- za - 20  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 23 - Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków  

lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków położonych na terenie administracyjnym 

Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański w roku budżetowym 2025– ref. Radosław Klaczkowski 

Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca 

Burmistrza Radosław Klaczkowski przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczące podjęcia 

uchwały. 

Szanowni Państwo, przedłożony projekt uchwały dotyczy udzielenia dotacji dla Parafii pw. 

Podwyższenia Krzyża Świętego na pokrycie kosztów prac konserwatorskich jakie parafia 

zamierza wykonać na obiekcie kościoła. Złożony wniosek spełnia wszystkie wymogi formalne 

określone w uchwale oraz przeszedł wymaganą procedurę, która została uregulowana w 

stosownej uchwale Rady Miasta. 

• Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska poprosiła o zabranie głosu Roberta 

Nowickiego Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej w sprawie opinii Komisji 

dot. ww. projektu uchwały. Zadała również pytanie, czy Komisja wydała opinie nt. 

wszystkich projektów uchwał z pakietu gospodarki komunalnej. 

Robert Nowicki Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej poinformował, 

że Komisja na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt ww. uchwały. Dodał, 
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że Komisja Gospodarki Komunalnej zaopiniowała pozytywnie wszystkie projekty uchwał 

zawarte w pakiecie gospodarki komunalnej. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 23 

obrad. 

• Radny Adam Nowocień zapytał w jakim terminie zostaną wykonane prace 

konserwatorskie? 

Zastępca Burmistrza Radosław Klaczkowski odpowiedział, że w przyszłym roku zostaną 

przeprowadzone. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska ponownie zapytała, czy są pytania do 

punktu 23 obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 
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12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Nieobecna 

 

- za - 20  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

Ad 24 - Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Pruszcz Gdański „Rejon Osiedla Przy Torze” 

– ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca 

Burmistrza Radosław Klaczkowski przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia 

uchwały. 

Szanowni Państwo, podjęcie przez wysoką Radę uchwały w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Pruszcz 

Gdański pod nazwą „Rejon Osiedla Przy Torze” pozwoli podjąć działania związane z docelową 

budową mieszkań socjalnych i komunalnych na terenie osiedla wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą. Aktualne zapisy planu miejscowego wskazanego obszaru częściowo ograniczają 

docelowe zamierzenia inwestycyjne gminy. Stąd prośba o podjęcie uchwały. 
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Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 24 

obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 
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21. Katarzyna Zielke - Paprocka Nieobecna 

 

- za - 20  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

Ad 25 - Podjęcie uchwały w sprawie oddania w nieodpłatne użytkowanie na czas 

nieoznaczony części działki nr 9/47 w obrębie 21 o powierzchni nieprzekraczającej 0,1 ha, 

stanowiącej własność Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na rzecz Polskiego Związku 

Działkowców – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca 

Burmistrza Radosław Klaczkowski przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia 

uchwały. 

Szanowni Państwo, w związku z planowaną przebudową ul. Tczewskiej trwają rozmowy  

z Polskim Związkiem Działkowców w przedmiocie przekazania Gminie Miejskiej Pruszcz 

Gdański w trybie likwidacji, części terenu zajmowanego przez Rodzinny Ogród Działkowy 

„Fermstal” na potrzeby wskazanej inwestycji. W ramach podjętej procedury zgodnie z ustawą 

o rodzinnych ogrodach działkowych, Gmina Miejska zaproponowała teren zamienny, którego 

obszar wskazano w załączniku do projektu uchwały. Przekazanie terenu w formie umowy  

na czas nieoznaczony wymaga zgody Rady. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 25 

obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 



 
 

50 
 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Nieobecna 

 

- za - 20  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 
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Ad 26 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz 

Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza  

ds. komunalnych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca 

Burmistrza Radosław Klaczkowski przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia 

uchwały. 

Szanowni Państwo, w 2019 r. na zlecenie gminy wykonany został projekt koncepcyjny budowy 

ścieżki pieszo - rowerowej wzdłuż rzeki Radunia łączący teren Faktorii z istniejącym ciągiem 

pieszo – rowerowym im. Jana Karola Chodkiewicza. Zgodnie z koncepcją docelowa ścieżka ma 

przebiegać przez działki gruntów należących do osób prywatnych. Nabyte nieruchomości 

wejdą w skład gminnego zasobu nieruchomości w celu realizacji zadania własnego Gminy 

Miejskiej Pruszcz Gdański. W budżecie na rok 2025 zostanie zaproponowane zadanie  

na wykonanie dokumentacji projektowej omawianej ścieżki. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 26 

obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 
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9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Nieobecna 

 

- za - 20  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 27 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów w trybie 

bezprzetargowym – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca 

Burmistrza Radosław Klaczkowski przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia 

uchwały. 

Szanowni Państwo, nieruchomości wskazane w załączniku nr 1 do niniejszej uchwały nie mogą 

stać się przedmiotem umów najmu i dzierżaw w trybie określonym w uchwale Rady Miasta  

nr LVI/574/2023 z 15 czerwca 2023 r. z uwagi na przekroczenie terminów o złożenie wniosków,  
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o dalszy najem lub dzierżawę. Aby wnioskodawcy mogli kontynuować korzystanie  

ze wskazanych nieruchomości zasadne jest odstąpienie od trybu przetargowego, zawarcia 

wskazanych umów na okres do 3 lat poprzez przyjęcie przez Wysoką Radę zaproponowanej 

uchwał. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 27 

obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 
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17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Nieobecna 

 

- za - 20  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się – 0 

 

Ad 28 - Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i autopoprawką był w posiadaniu każdego radnego. 

Zastępca Burmistrza Radosław Klaczkowski przedstawił streszczenie uzasadnienia 

dotyczącego podjęcia uchwały. 

Szanowni Państwo, przedmiotem uchwały wraz z wniesioną w dniu 8 listopada 2024 r. 

autopoprawką jest pokrycie części kosztów funkcjonowania systemu odbioru odpadów 

komunalnych na terenie Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański w roku 2024 i 2025. Systematycznie 

zwiększająca się ilość wytwarzanych i odbieranych odpadów, trzy podwyżki cen utylizacji 

odpadów przez Zakład Utylizacji w Gdańsku (tj. w miesiącach: lipiec i listopad 2023 r. oraz  

w lipcu 2024 r.), wzrost kosztów funkcjonowania spółki komunalnej odbierającej odpady  

z terenu miasta w szczególności wzrost wynagrodzeń pracowniczych o 15% w stosunku do 

roku 2023, a także nie zmieniona od stycznia 2023 r. stawka opłaty wynosząca 1,17 zł/m2 

powierzchni użytkowej lokalu spowodowały, że powstanie deficyt w omawianym systemie  

w kwocie 1.462.000 zł. Na podstawie ww. danych oraz przyszłych danych kosztowych 

szacowanej w 2025 r. masie odpadów, a także na podstawie analizy planowanych dochodów 

w 2025 r. uwzględniających już propozycję podwyższenia stawki opłaty do wysokości 1,37 

zł/m2 powierzchni użytkowej lokalu, zakłada się że w 2025 r. ujemna różnica pomiędzy 
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dochodami a wydatkami systemu wyniesie kwotę 975.000 zł. Zwracam się zatem z prośbą o 

podjęcie uchwały wraz z wniesioną autopoprawką. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 28 

obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 
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19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Nieobecna 

 

- za - 20  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 29 - Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty – ref. Radosław Klaczkowski 

Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca 

Burmistrza Radosław Klaczkowski przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia 

uchwały. 

Zastępca Burmistrza Radosław Klaczkowski: Szanowni Państwo, wskazane wcześniej 

uzasadnienie mówiące o systematycznie zwiększającej się ilości odpadów wytwarzanych  

i odbieranych z terenu miasta Pruszcz Gdański, wspomniane podwyżki opłat pobieranych 

przez zakład utylizacji, prognoza na rok 2025 kosztów funkcjonowania spółki Purum, która 

odbiera odpady z terenu miasta w szczególności: wzrost wynagrodzeń, wzrost kosztów paliwa, 

ceny ubezpieczeń, wyższych koszt eksploatacji pojazdów, a także niezmieniona od stycznia 

2023 r.  stawka opłaty, wskazują na konieczności zwiększenia tej stawki za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi przy jednoczesnym zachowaniu metody jej ustalania, czyli metody 

powierzchniowej. Proponuje się więc, że od 1 stycznia 2025 r. stawka opłaty w wariancie  

o którym mowa, w§2 ust. 1 proponowanej uchwały wyniesie 1,37 zł/m2 powierzchni 

użytkowej lokalu miesięczniev a więc wzrośnie o 20 groszy w stosunku do stawki aktualnej. 
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Należy tutaj podkreślić, że proponowana stawka nie zbilansuje w przyszłym roku 

funkcjonowania systemu odbioru odpadów komunalnych na terenie Gminy Miejskiej Pruszcz 

Gdański. Po przeprowadzonej analizie prognozowanych dochodów i wydatków systemu  

w 2025 roku szacuje się, że deficyt wyniesie kwotę 975.000 zł. Jest to koszt, który poniesie 

gmina z ogólnych dochodów, a którego to kosztu nie zapłacą mieszkańcy. 

Gdyby przyjąć, że w przyszłym roku system odbioru odpadów miałby w całości się zbilansować, 

to miesięczna stawka opłaty przy metodzie powierzchniowej musiałaby wynieść miesięcznie 

co najmniej 1,54 zł/m2 powierzchni użytkowej lokalu. 

Dlatego po ponownej analizie dochodów i kosztów funkcjonowania systemu odpadów, aby 

optymalnie zminimalizować. koszty, które będą ponosić mieszkańcy miasta w roku 2025, 

wniesiono autopoprawką proponowaną stawkę w wysokości 1,37 zł/m2 powierzchni 

użytkowej lokalu. Proszę zatem wysoką radę, o przyjęcie projektu uchwały.  

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 29 

obrad. 

• Głosu udzielono Radnemu Adamowi Nowocień, który zadał pytanie, czy na rok 2026 są 

przewidziane inne metody zapobiegania deficytowi niż podwyższanie opłat za wywóz 

śmieci. 

Zastępca Burmistrza Radosław Klaczkowski zabrał głos: Jak wiadomo, na koszty 

funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami składają się głównie: koszty po 

firmie odbierającej odpady oraz opłaty, które musimy ponosić do zakładu utylizacji. Prezes 

PURUM wskazał na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej, że jeżeli te koszty nie 

wzrosną, to firma utrzyma opłaty na tym samym poziomie. Ponadto jeżeli Zakład Utylizacji 

w Gdańsku nie podniesie stawek, to opłata 1,37 zł/m2 powierzchni użytkowej lokalu też 

nie zostanie zwiększona. Aby zminimalizować deficyt w budżecie rozpoczęła się 

systematyczna akcja kontrolowania nieruchomości głównie wspólnot mieszkaniowych 

dotycząca segregacji śmieci. Jeżeli wspólnota nie segreguje śmieci to w wyniku 

postępowania administracyjnego, są wydawane decyzje administracyjne nakładające kary 

wysokości dwukrotności opłaty, którą ta wspólnota wnosi. Na dzień dzisiejszy mamy 

osiągnięcia rzędu kilkudziesięciu tysięcy złotych. 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Wojciech Konarzewski zabrał głos: Działamy 

i mobilizujemy do selektywnej zbiórki, dlatego, że odpady tzw. zmieszane są najdroższymi 
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i one też najbardziej podrożały, bo około 80%. Jeżeli mieszkańcy nie segregują śmieci,  

wszczynamy postępowanie administracyjne. Szacujemy, że w przyszłym roku do budżetu 

miasta z tytułu kar wpłynie około 200.000 zł – są to jedynie wstępne obliczenia 

szacunkowe. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska dodała, że tam gdzie pojawiają się 

nasze samochody w Zakładzie Utylizacji Śmieci w Gdańsku, przeprowadzana jest kontrola  

i jeżeli nie mamy dobrze wysegregować śmieci niestety naliczana jest dużo wyższa opłata, 

co się potem przekłada na efekt końcowy - rachunek ekonomiczny. Czyli jeżeli będziemy 

dobrze selekcjonować śmieci to rachunki za ich utylizację mają szansę być niższe.  

Na Gminę Miejską Pruszcz Gdański są nakładane wyższe opłaty co przekłada się niestety  

w drugiej kolejności na mieszkańców. Apeluje zatem żebyśmy starannie segregowali 

śmieci. 

Zastępca Burmistrza Radosław Klaczkowski dodał, że działania kontrolne, które 

podejmujemy mają na celu mobilizację mieszkańców do właściwej segregacji, co 

spowoduje obniżenie kosztów funkcjonowania systemu, tym sposobem deficyt będzie się 

finalnie zmniejszał. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 29 

obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 
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7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Przeciw 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Przeciw 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Nieobecna 

 

- za - 18  

- przeciw - 2 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański podjęła uchwałę. 

 

Ad 30 - Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu osłonowego 

dla mieszkańców Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański w zakresie zmniejszenia odpłatności za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi zbieranymi w sposób selektywny” 

– ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 
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Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca 

Burmistrza Radosław Klaczkowski przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia 

uchwały. 

Zastępca Burmistrza Radosław Klaczkowski: Szanowni Państwo, od 1 lipca 2021 r. w naszym 

mieście obowiązuje gminny program osłonowy dla mieszkańców Gminy Miejskiej Pruszcz 

Gdański w zakresie zmniejszenia odpłatności za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

zbieranymi w sposób selektywny. Jego głównym celem jest wsparcie w formie finansowej 

jedno i dwuosobowych gospodarstw domowych w związku z obowiązującą powierzchniową 

metodą ustalania wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami. Według danych jakie 

posiadamy ilość gospodarstw jedno i dwuosobowych w zabudowie jedno i wielorodzinnej 

wynosi 3.663 gospodarstwa, z czego z programu osłonowego w okresie od stycznia do 

października 2024 r. skorzystało 366 gospodarstw. Zaś wysokość udzielonej pomocy 

finansowej wyniosła łącznie około 100.000 zł. Proponuje się więc kontynuację program w roku 

kolejnym w zakresie, który został przekazany wysokiej Radzie w formie projektu uchwały wraz 

z wniesioną autopoprawką z dnia 8 listopada 2024. W programie osłonowym na rok 2025 

proponuje się istotną zmianę jednego z kryteriów, chodzi o zwiększenie miesięcznego limitu 

zużycia wody z 4,5 m3 do 6 m3 na osobę w gospodarstwie. Wynika to z tego, że po 

przeanalizowaniu ilość zużywanej wody przez poszczególnych mieszkańców  

w gospodarstwach jedno i dwuosobowych stwierdzono, że w tej grupie gospodarstw, mimo 

spełnienia wszystkich pozostałych kryteriów często występuje zużycie wyższe niż 4,5 m3 wody 

na osobę. Taki stan rzeczy powoduje, że niestety nie można udzielić pomocy finansowej temu 

gospodarstwu. Dlatego istotnym jest dostosowanie tego limitu do potrzeb mieszkańców  

w omawianej grupie gospodarstw. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 30 

obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 
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L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Nieobecna 

 

- za - 20  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 
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Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska - Z tego miejsca pragnę podziękować 

wszystkim Państwu Radnym, ponieważ przyjęcie tej uchwały spowoduje, że bardzo duża 

rzesza, naszych mieszkańców będzie mogła korzystać ze znaczącej obniżki ceny za 

segregowane śmieci. Dziękuję bardzo. 

 

Ad 31 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański” – ref. Radosław 

Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca 

Burmistrza Radosław Klaczkowski przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia 

uchwały. 

Szanowni Państwo, proponowana zmiana treści §15, ust. 2 pkt 1b Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański,  to wymierna korzyść dla 

mieszkańców domów jednorodzinnych. Aktualnie odbiór odpadów z zabudowy 

jednorodzinnej odbywa się raz w tygodniu, w okresie od 1 kwietnia do 30 listopada, zaś  

w pozostałym okresie raz na 2 tygodnie. Miesiąc marzec również zostanie objęty okresem 

zwiększonej częstotliwości. W związku z tym zwracam się o podjęcie przedmiotowego 

projektu uchwały.  

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 31 

obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 
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3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Nieobecna 

 

- za - 20  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 
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Ad 32 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi,  

w szczególności częstotliwości odbierania odpadów komunalnych i sposobu świadczenia 

usług przez punkty selektywnego zbierania odpadów komunalnych – ref. Radosław 

Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca 

Burmistrza Radosław Klaczkowski przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia 

uchwały. 

Szanowni Państwo, proponowane zmiany w brzmieniu wskazanym w przedmiotowej uchwale 

zmieniającej po ich wprowadzeniu będą korzystne dla mieszkańców zabudowy jednorodzinnej 

w ramach świadczonych usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych z terenu miasta 

Pruszcz Gdański. Przykładowo proponuje się dostarczać mieszkańcom w zabudowie 

jednorodzinnej brązowe worki o pojemności 100 L. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 32 

obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 
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5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Nieobecna 

 

- za - 20  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 33 - Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę o udzielenie pomocy finansowej przez Gminę 

Miejską Pruszcz Gdański – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 
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Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca 

Burmistrza Radosław Klaczkowski przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia 

uchwały. 

Zastępca Burmistrza Radosław Klaczkowski: Szanowni Państwo, w tegorocznym budżecie 

zabezpieczono kwotę 25.200 zł na udzielenie pomocy finansowej na zadania, które zostały 

wskazane w uchwale Rady Miasta z 25 lipca 2024 r. Aby móc zwolnić te środki ze wskazanego 

zadania zachodzi konieczność podjęcia stosownej uchwały uchylającej. Przyczyny nie 

wydatkowania, tej kwoty wskazano w uzasadnieniu przedłożonego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 33 

obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Za 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 
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13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Nieobecna 

 

- za - 20  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 34 – Wolne wnioski. 

• Wiceprzewodniczący Adam Bodo zabrał głos. Pan Łukasz Michalewski składając dzisiaj 

dokument przypomniał mi, że parę rzeczy w złożonym przez niego i Klub DziałaMy wniosku  

o przygotowanie i wydanie tekstu jednolitego Statutu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański 

było nie do końca właściwe. Wypowiadam się w swoim imieniu: Panie Łukaszu zwracam 

się do Pana i kolegów z klubu DziałaMY, byłem radnym VIII kadencji, wiedzieliśmy, że Statut 

jest niedoskonały. Ostatnia zmiana została dokonana w roku 2021. Ze względu na COVID  

i zbliżające się wybory, świadomie nie chcieliśmy zmieniać Statutu, ponieważ pojawi się 

nowa Rada Miasta. Statut obowiązywał, gdyż nikt go nie uchylił. Mieliśmy świadomość, że 

są błędy i niedoskonałości. Wiele samorządów ma w tej postaci statuty i ich nie zmienia. 

Więc my jako nowa Rada na pierwszej możliwej sesji powołaliśmy Komisję Statutową.  

Z tego co wiem, Pan Łukasz Michalewski jest członkiem tej komisji tak jak ja  
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i Przewodniczący Dominik Skonieczny. Przez czas od kiedy odbyliśmy pierwsze posiedzenie 

w Urzędzie Miasta nie znam ani jednego pana wniosku o to abyśmy się szybciej spotkali,  

a wydaje mi się, że brałem udział we wszystkich spotkaniach. 

W lipcu spotkaliśmy się na Komisji Statutowej i dzięki Sekretarz Miasta Dorocie Opałce oraz 

Radcy Prawnemu Agnieszce Pastewskiej – Surdy otrzymaliśmy nasz statut z zaznaczonymi 

błędami. Zaznaczam było to w miesiącu lipcu. Odnoszę się do tego, że Państwo w swoim 

Klubie DziałaMy rozmawialiście na temat statutu. 

Natomiast wniosek o przygotowanie tekstu jednolitego statutu został złożony 13 września 

2024 r., więc ile czasu mija od kiedy wiecie już o tym, że w statucie są błędy?  

Jak tylko napisał Pan wniosek do Przewodniczącej Rady Miasta, od razu się do niego 

odniosłem - odpisałem Panu. Uważam, że złożony wniosek uwłacza rozumowi, wiedząc  

o tym, że są błędy, że pracujemy nad tematem, że możemy pracę zintensyfikować. Jednak 

mam wątpliwości czy należy przy Statucie szybko pracować. 

My sami jako członkowie Komisji Statutowej za dużo zmian nie wprowadziliśmy, 

opieraliśmy się na doświadczeniu Sekretarz Miasta oraz Radcy Prawnego. 

Nie ma potrzeby poganiać Panie, aby zrobiły to na jutro, pojutrze bo zajmują się innymi 

sprawami w urzędzie. I tak Jestem wdzięczny za to, że Panie zajęły się tym tematem 

i poświęcają mu czas - przygotowują statut w doskonały sposób, otrzymaliśmy go w wersji 

roboczej w sposób przejrzysty. 

Jest dla mnie sprawą ważną, żebyśmy mieli dobry Statut i pracuję nad tym, żebyśmy mieli 

dobry Statut. Zatem posiedzenia Komisji, o których Pan pisze w piśmie o wycofaniu 

wniosku dot. statutu, jakoby wniosek pierwotny wpłynął na to, że Komisja Statutowa 

zaczęła spotykać się częściej, nie ma w ogóle nic wspólnego z rzeczywistością, tak nie było. 

Czy Pan przyspieszał spotkania Komisji? Ja może spowalniałem, ale byłem na każdej.  

Radny Łukasz Michalewski zabrał głos. Stwierdził, że nie zgadza się z każdym punktem  

o którym wspomniał Radny Adam Bodo. Ani razu w złożonym przez nas wniosku nie padły 

słowa „niefajne”, „nieładne”. Uważam, że uwagi w nim zawarte są merytoryczne. Zgodnie 

z rozmową na Komisji Statutowej podczas, której jasno padło i wszyscy się z tym 

zgodziliśmy, że z punktu widzenia prawa jak najbardziej mieliśmy rację, wnosząc o tekst 

jednolity Statutu. Wspomniany tekst jednolity powinien być wydany (patrząc na ostatnią 

zmianę) w 2022 roku, a zgodnie z ustawą o ogłaszaniu aktów normatywnych i niektórych 

innych aktów prawnych powinien być wydany w ciągu 12 miesięcy od ostatniej 
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nowelizacji? Statut jest z 2012 r. możemy zatem policzyć, ile razy powinien być wydany 

tekst jednolity (Radny Adam Nowocień podpowiada, że 4 razy). Resztę przemilczę, bo po 

prostu się z tym nie zgadzam. 

Adam Bodo – Z czym się Pan nie zgadza, z faktami? W którym miejscu powiedziałem 

nieprawdę? W piśmie złożonym dzisiaj o wycofanie wniosku o przygotowanie tekstu 

jednolitego Statutu pisze Pan, że prace Komisji Statutowej przyspieszyły od momentu, gdy 

złożyliście Państwo wniosek, co jest nieprawdą. Składając wniosek z 13 września 2024 r. 

Pan już wiedział o tych błędach, a nie dopiero się dowiedział. Rozumiem sytuację w której 

mógł Pan napisać ten wniosek przed informacjami, których się Pan dowiedział na Komisji 

Statutowej, na której został przedłożony dokument opracowany w wersji roboczej  

z wyszczególnionymi wyrokami sądów i informacją, gdzie jest błąd w Statucie. Sądziłem, 

że wycofa Pan wniosek pierwszego dnia, gdy został złożony. 

Radny Łukasz Michalewski. We wniosku, jeśli dobrze pamiętam nie było mowy o błędach. 

Powtarzam, mówię o wniosku z 13 września 2024 r. 

Adam Bodo – Panie Łukaszu, przeczytałem Pana uzasadnienie w piśmie o wycofanie, że 

Komisja Statutowa nie pracuje, że ja jestem leniuchem? To tak słabo, troszeczkę o sobie 

też mówić, że się nie pracuje. Powtórzę, czy prawdą jest, że Pan złożył wniosek  

o przyspieszenie prac komisji czy nie? 

Radny Łukasz Michalewski. Panie Radny, bardzo proszę żeby mi Pan nie przerywał? Ja 

uszanowałem Pana wypowiedź. Rozumiem emocje, jeżeli mamy dyskutować, to 

dyskutujmy, a nie przerywajmy sobie nawzajem. 

W tym wniosku odnosiliśmy się jasno co do wymogu ustawowego i wypowiadałem się na 

Komisji, tak jak jest w tym wniosku. Odnosiliśmy się do tekstu jednolitego, nie do błędów. 

Wydawało nam się, że ogłoszenie tekstu jednolitego (zgodnie z ustawą) w formie 

obwieszczenia nie wymaga uprzednio formy uchwały Rady Miasta. Tę kwestię Radczyni  

i Sekretarz Miasta na posiedzeniu Komisji sprostowały. Przyznałem rację. Tak samo we 

wniosku przyznajemy rację i nie dyskutowałem. Projekt tekstu jednolitego (stanowiący 

załącznik do wniosku) powstał chwilę po ślubowaniu. Pokazałem go Sekretarz Miasta  

i rozmawialiśmy o pilnej potrzebie prac nad Statutem, które zostały podjęte dopiero wiele 

miesięcy później. Na drugiej sesji Rady Miasta IX Kadencji przy wyborze składu Komisji 

Statutowej podkreślałem, aby się spotykać szybciej. A podczas rozmowy telefonicznej,  

o której Pan wspomniał, również mówiłem, że możemy się spotkać za 2 tygodnie, ale 
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akurat wtedy Przewodniczącego Komisji Dominika Skoniecznego nie było. Dlatego się nie 

spotkaliśmy. 

Natomiast odnosząc się do ostatniej rzeczy logicznie, jeżeli przez kilka miesięcy, czyli od 

maja, czyli momentu powołania Komisji od września, czyli do złożenia wniosku, odbyły się 

2 posiedzenia Komisji, a później nagle było się ich 6 w jednym miesiącu, to wydaje mi się, 

że po prostu przyspieszyliśmy z pracami po złożeniu wniosku. Można się z tym zgadzać, 

albo nie. To jest po prostu różnica zdań.  

Adam Bodo – Czy Pan to podpisał i czytał pismo, które złożył, że Komisja Statutowa 

przyspieszyła po waszym piśmie? 

Radny Łukasz Michalewski. Tak, to właśnie powiedziałem. 

Adam Bodo – Co Pan sugeruje? Pan tego nie powiedział na Komisji, tylko Pan to opisuje. 

Byliśmy na Komisji i Pan się nie odezwał ani jednym słowem na ten temat. A następnego 

dnia dowiaduje się, że złożył Pan wniosek o tekst jednolity, co nic nie wnosi, w Gminie 

Miejskiej jest Statut, żadnemu mieszkańcowi krzywda się nie dzieje, żadnemu Radnemu 

krzywda się nie dzieje. Normalnie żyjemy, a z tego jest robiona jakaś sensacja. 

Radny Łukasz Michalewski. Pozwolę sobie przemilczeć Pana słowa. Dopowiem tylko, że tak 

jak napisałem, we wniosku: Statut powinien być aktualny, jest to „Konstytucja naszego 

urzędu” i do tego będę się odnosił. Statut powinien być aktualny w każdym momencie - 

taki był nasz wniosek, dostaliśmy informację, dlaczego jest inaczej i na tym chciałbym 

zakończyć dyskusję. 

Radny Robert Nowicki - Chciałem zgłosić prośbę, aby wszelkie niejasności omówić  

w gronie szanownej Komisji. 

Przewodniczący Komisji Statutowej Dominik Skonieczny zabrał głos. W najbliższy wtorek 

jest zaplanowane posiedzenie Komisji Statutowej, wszystkich chętnych serdecznie 

zapraszam do udziału w pracy Komisji i przysłuchiwaniu się tego, co się będzie działo. 

Radny Bartłomiej Chrząszcz - Ja odniosę się do tego, co Pan Radny Adam Bodo powiedział, 

bo sądzę, że było to skierowane do nas członków Klubu DziałaMy, delikatnie mówiąc, 

uważam, że stwierdzenie „uwłacza rozumowi” było nie na miejscu. Wydaje mi się, że 

można inaczej dyskutować. A jeżeli chodzi o przytyk, o zadawanie pytań na komisji to 

pewnie był do mnie, więc odpowiem jeżeli mogę, to się pytam, robię to chyba częściej niż 

ktokolwiek inny. Jeżeli istnieje taka potrzeba to nadal będę to robił. 
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Adam Bodo – Łukasz Michalewski wiedział, że Statut zawiera błędy, jak można uchwalić 

coś, co wiemy, że jest błędne? Poczekajmy chwilę zrobimy coś, dobrze. Czy mielibyśmy 

dzisiaj głosować za tym, że te Statut jest dobry? Ja mówię tylko o tym konkretnym 

temacie.  

Jak można poddać projekt z błędami pod głosowanie, zwłaszcza, że Łukasz Michalewski  

o tym wiedział, nie wiem jak reszta Klubu, ale Łukasz wiedział.  

W sytuacji kiedy wniosek i projekt byłby złożony w maju, wtedy kiedy tej wiedzy Radny 

Łukasz by nie posiadał, ale został wyłożony złożony we wrześniu, gdy wiedział o błędach. 

To mnie zaskoczyło, a na następny dzień rozmawialiśmy o tych błędach. 

Nie wspominam o innych tematach ani o życiu, chodzi mi tylko o ten jeden konkretny 

temat, nie chciałem nikogo urazić.  

Radny Bartłomiej Chrząszcz – Jeżeli mamy coś do powiedzenia zróbmy to na poziomie, 

chodziło mi tylko o słownictwo, które nie było na poziomie. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska zabrała głos i poprosiła o zakończenie 

rozmowy. Zaprosiła do rozmów po sesji, gdy emocje opadną. 

• Radny Leszek Parzymies zabrał głos. Zadał pytanie, czy mamy jakiś wpływ na właściciela 

Domu Młynarza, aby przyspieszyć wymianę azbestu z pokrycia dachowego? Proszę zwrócić 

uwagę, że w około wszystkie budynki pięknie wyglądają, pałac ślubów został 

wyremontowaliśmy, a jedyna rzecz, która się wyróżnia to azbestowy dach Domu Młynarza. 

Burmistrz Janusz Wróbel zabrał głos. Jedyny wpływ ma ustawodawca, dopóki okres 

ustawowy nie minie, nie możemy nic w tej sprawie zrobić. Możemy jedynie przypominać, 

że każdy kto ma dach azbestowy może skorzystać z bezpłatnej utylizacji tego materiału. 

• Radny Adam Nowocień zabrał głos. Powracam z tematem jeżeli chodzi o kwestię 

dodatkowych połączeń kolejowych. Otrzymałem wiele zgłoszeń od mieszkańców. Z racji 

przebudowy drogi krajowej numer 7 oraz inwestycji w okolicznych gminach, 

zapotrzebowanie na komunikację kolejową się zwiększyła. Coraz częściej dochodzi do 

sytuacji w godzinach między 6:30 a 8:00, że wiele osób zostaje na peronach w Pruszczu 

Gdańskim. Pociągi różnych relacji nie mają po prostu miejsc. Pytałem o to, zdaje się 2 sesje 

temu, ale wiem, że temat się będzie pogarszał. Ze względu na to, że zbliża się zima wiele 

osób przesiada się z samochodów osobowych na połączenia kolejowe. Czy udało się coś 

dowiedzieć? Czy PKP zwiększy częstotliwość połączeń, czy wydłużą składy? Problem 

narasta, a mieszkańcy nie wiedzą do kogo się zwrócić o pomoc. 
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Burmistrz Janusz Wróbel. W tej chwili rozmawiamy o docelowym rozwiązaniu, które 

mogłoby być wprowadzone za 5 do 6 lat. Dopóki wszystkich szczegółów z PKP PLK nie 

uzgodnimy, nie mogę mówić o szczegółach. Mam nadzieję, że w przeciągu miesiąca  

do dwóch będę mógł powiedzieć o dobrym rozwiązaniu dla Pruszcza Gdańskiego i nie 

tylko.  

Natomiast jeżeli mówimy o dniu dzisiejszym to gdybym otrzymał od Pana Radnego 

dokładną informację o tych zdarzeniach, kiedy mieszkańcy Pruszcza Gdańskiego zostali na 

peronie, która to była godzina, jaki pociąg, jak często to się powtarza, wówczas z tą 

informacją udam się do organizatora przewozów z pytaniem, czy jest możliwe rozwiązanie 

tego problemu. Na pewno nie ma możliwości zwiększenia częstotliwości kursów pociągu, 

natomiast możliwość doczepienia wagonów być może jest. Proszę o taką Informację, jeżeli 

ma Pan sygnały od mieszkańców.  

Radny Adam Nowocień. Ostatnie pytanie o stan przebudowy boiska na ulicy Tysiąclecia. 

Wiem, że projekt jest w trakcie realizacji. Na jakim jest etapie? Co przewiduje? Mieszkańcy 

dopytują o boisko w oczekiwaniu na potencjalną modernizację. Czy uda się ją wykonać  

i ewentualnie kiedy można ja przeprowadzić? Ponadto pytano, jak zostanie załatwiona 

kwestia dostępności do tego boiska dla osób wyprowadzających tam zwierzęta - co jest 

niestety nagminne, a na wspomnianym boisku przebywa bardzo dużo grup dzieci  

i młodzieży. 

Burmistrz Janusz Wróbel. W projekcie budżetu, który podpisałem ponad 2 godziny temu, 

który dzisiaj Państwo otrzymacie, jest ponad 5 milionów złotych przeznaczonych na tę 

inwestycję. Dodatkowo będziemy ubiegać się o dofinansowanie tej inwestycji  

w ramach środków, którymi będzie dysponował Marszałek Województwa Pomorskiego. 

Szczegóły odnośnie tego, co będzie zrealizowane w ramach wspomnianego projektu, 

prześlą Panu Radnemu w poniedziałek. 

 

Zakończenie obrad nastąpiło w dniu 15 listopada 2024 r. o godz. 16:07 słowami 

Przewodniczącej Rady Miasta Małgorzaty Czarneckiej - Szafrańskiej: „Zamykam siódmą 

zwyczajną sesję Rady Miasta Pruszcz Gdański”. 
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W załączeniu do protokołu jest zapis przebiegu posiedzenia utrwalony na cyfrowym nośniku 

danych – DVD nr VIII/2024. 

Wykaz załączników: 

• Lista obecności stanowi załącznik nr 1; 

• Porządek obrad sesji stanowi załącznik nr 2; 

• Wniosek o zwołanie sesji stanowi załącznik nr 3; 

• Wykaz podjętych uchwał stanowi załącznik nr 4. 

Protokół sporządziła: 
Katarzyna Skwiot 

 
PRZEWODNICZĄCA 

RADY MIASTA 

 

Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

 


